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AGENDA ALGEMENE LEDENVERGADERING 
 

vrijdag 25 november 2016 om 19.30 uur 
in clubhuis Het Middenvak 

sportpark Rielerenk 
 
 

1. Opening 

2. Ingekomen stukken / afmeldingen 

3. Mededelingen van het bestuur 

4. Verslag vergadering 27 mei 2016 
 verslag bijgevoegd 

5. Jaarverslagen bestuur en commissies (zie bijlage) 
a. Bestuur  
b. Technische commissie 
c. Contactcommissie 
d. Activiteitencommissie  
e. Beheer en Onderhoud 
f. Kantinecommissie 

6. Financiën  
a. Jaarrekening seizoen 2015-2016 (zie bijlagen) 
b. Verslag van de kascontrolecommissie (volgt) 
c. Benoeming kascommissie (wie wordt reservelid?) 

7. Vaststellen Beleidsplan 2016-2020 
 brainstorm over hoe we leden en vooral jongens werven  

 vaststellen beleidsplan (concept bijgevoegd) 

8. Uitloting aandelen clubhuis 
 20 aandelen worden uitgeloot (de één na laatste keer) 

9. Jubilea  
 9 jubilarissen, samen 285 korfbaljaren 

10. Uitreiking Dinie Uit den Bogaardprijs 
 7 genomineerden, 1 prijs 

11. Rondvraag en sluiting 
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Verslag Algemene Ledenvergadering Devinco 
vrijdag 27 mei 2016, om 19.30 uur, clubhuis Het Middenvak 

 

 
Aanwezig:  
Marcel Top, Menno den Outer, Vincent Smit, Wim Dorgelo, Thijs Nijland, Gertjan den Hertog, 
Anne van der Spek, Carjanne Meijer, Yvonne Langedijk, Hans Albers, Sjoukje ter Horst, 
Gerrit Muiderman, Ineke Voordendag, Remko Voordendag, Vincent Vreeken, Annet Smit, 
Joas Rouw, Rikst Buis, Stefan Top, Fokko Agema, Arjen Agema, Wim Wagenvoort, Christa 
Top, Jorrit Top, Marjan den Hertog, Jolanda Wilkens, Rien Prinsen, Willem Scheper, Stella 
Overkamp, Alex Luinge, Anouk Wagenvoort, Astrid Dorgelo, Jeroen Overkamp, Matilde 
Verhagen, Leanne Wilkens, Marco Veldhausz.  
 
 
Afgemeld:  
Erika Lagerweij, Daniël Kappenburg, Monica Lagerweij, Suzanne Kappenburg, Taco Valk, 
Kristel Stam, Ingrid Zijlstra (moeder van Wybren en Djurre de Jong), Loes Beets, Saskia 
Zemann, Marion Jansen, Marja Otten, Benno Otten, Johan de Vos, Tjarco Lucas, Henrieke 
de Bie, Ellis Bobeldijk, Gé Luinge, Harrie Luinge, Michiel Tamminga, Tom van Schooten, 
Truus Steenbruggen, Marrit Jongbloed, Bram van Rossen, Anita Israel, Jos Israel, Marlies 
Bosma, Jorrik Albers, Erwin Steegeman, Sanda Dijkstra  
 
 

 
 

1. Opening 

Voorzitter Menno den Outer opent de vergadering. Hij heet alle aanwezigen van harte 
welkom en neemt de aardig volle agenda kort door.  
 

2. Ingekomen stukken / afmeldingen 

Er zijn geen ingekomen stukken. De afmeldingen voor deze ALV staan bovenaan het verslag 
genoemd.  
 

3. Mededelingen van het bestuur 

Geen. 
 

4. Verslag vergaderingen 13 november 2015 (bijgevoegd) 

Op blz. 1 is de bij aanwezigen Gerrit Muiderman ten onrechte niet als aanwezig genoteerd1.  
 
De ALV stelt het verslag vast met de aanvulling van Gerrit Muiderman bij de aanwezigen. 
 

                                                 
1 Gerrit Muiderman was er wel maar stond niet op de presentielijst. – secr. 
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5. Verloop acties scorebord 

Marcel Top geeft aan dat het animo bij de acties voor het elektronisch scorebord 
teleurstellend waren. Het doel om de helft van het benodigde bedrag in te zamelen is niet 
gehaald. Het bestuur heeft besloten toch door te gaan met het scorebord, vooral ook voor 
degenen die zich wel hebben ingezet. 
Gertjan den Hertog geeft een toelichting op de opbrengsten. De paasbroodactie heeft (na 
aftrek van kosten) ongeveer 850 euro opgebracht. De acties bij de bar (broodjes bij kijken 
Korfballeaguefinale en kleingeld in spaarvarken) ongeveer 100 euro. De kledingcontainer 
levert meer op dan begroot. De opbrengsten van het laatste kwartaal zullen daarom aan het 
scorebord ten goede komen. Tot nu toe is dat ook ongeveer 100 euro. Verder wordt de 
opbrengst van de SponsorKliks van dit voorjaar voor het scorebord bestemd.  
Gertjan den Hertog vraag de leden of het bestuur de actiebereidheid te rooskleurig ziet. Zou 
een andere aanpak wel aanslaan? 
Remco Voordendag zegt dat het helpt als er een concreet doel is met concreet bedrag. Dat 
maakt het duidelijker voor de leden.  
Christa wijst erop dat vooral de jeugd geld heeft opgehaald. Eigenlijk moet er een scorebord 
voor hen komen. 
Ineke vindt dat de verkoopacties voor de jeugd ook wel snel achter elkaar kwamen 
(speculaas en paasboord). 
Astrid rekent voor dat als iedereen drie broden had gekocht, de opbrengst al hoger was 
geweest. 
 
Menno den Outer vat de discussie samen: duidelijker een doel communiceren en niet te snel 
achter elkaar. Zijn er andere suggesties? 
Gertjan den Hertog roept hij iedereen op online aankopen via de SponsorKliks-pagina van 
Devinco te doen. Leden kunnen zo gratis geld voor Devinco verdienen. Dat kan ook bij 
bestellingen op te werk en het boeken van vakantiereizen. 
Marja den Hertog vindt Sponsorkliks niet meer zo goed zichtbaar op website. 
Ineke Voordendag raadt, ondersteund door anderen, aan om er meer bekendheid te geven 
en dit regelmatig te doen. 
Gertjan den Hertog zegt dat de kledingcontainer wel goed loopt.  
Jeroen Overkamp doet het houden van een bingo als suggestie? Dat levert wat op. 
Wim Wagenvoort stelt voor de opbrengst van de loterij erbij te doen. 
Gertjan den Hertog licht toe dat er in de begroting nog wel wat ruimte is voor een scorebord, 
maar het bestuur vond het ook belangrijk er een gezamenlijke productie van de leden van te 
maken. 
Marcel Top meldt dat Gertjan en hij zijn druk doende uit te zoeken wat er moet gebeuren om 
een scorebord te plaatsen.  
 
Jeroen Overkamp noemt het verkopen van de korfbalfoto’s die Wim Dorgelo maakt, 
Wim Dorgelo heeft hier wel over gedacht, maar verwacht dat dit niet vele opbrengt. Op 
voorstel van Marjan den Hertog wil hij wel kijken of er belangstelling is om teamfoto´s te 
kopen. 
Hans Albers vraagt naar sponsoring op het scorebord? 
Gertjan den Hertog vindt dat dan de opbrengst in verhouding moet staan tot de kosten van 
een scorebord, bijvoorbeeld de helft daarvan. En zo´n sponsor is niet te vinden. 
 
Menno den Outer sluit de discussie af met de conclusie dat het bestuur doorgaat met de 
aanschaf van een elektronisch scorebord. 
 

6. Discussie Beleidsplan 2016-2020 

Menno den Outer zegt in een toelichting dat de leden op de vorige ALV ideeën voor het 
beleid 2015-2020 hebben geïnventariseerd. Daarna heeft Matthijs Rademaker gesprekken 
gevoerd binnen de vereniging. Matthijs, die vanavond is verhinderd, heeft de hoofdlijnen 
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uitgewerkt in een presentatie (bijgevoegd). Menno wil van de presentatie graag een 
interactief gebeuren van maken. 
 
Iedereen presteert! 

Vincent Smit geeft een toelichting op verbetering van het technisch beleid, waar de TC al 
mee bezig is. De TC gaat ervan uit dat ‘Iedereen presteert’ voor alle spelers geldt, de betere 
en minder goede spelers. De prioriteiten van de TC zijn: 
1. meer scheidsrechters, ook om puntenaftrek te voorkomen. In een vast structuur de 

jeugdleden opleiden tot scheidsrechter, met de website korfbalmasterz en 
informatieavonden. Zo wil de TC de aanloop voor wie verder wil met fluiten makkelijker 
maken. Andere plannen zijn oefenen op trainingen, betere begeleiding van beginnende 
scheidsrechters, een pool van scheidsrechters. De TC gaat ook een tenue voor de 
scheidsrechters regelen, wat ook de uitstraling verbeterd.  

2. organisatie rond de jeugdteams verbeteren, Hiervoor wil de TC teamouders instellen. Dat 
zorgt voor een betere communicatie met ouders, ook omdat trainers soms nog jong zijn. 
Dit komt aan de orde op de weer ingestelde ouderavonden van de jeugdteams. 

3. begeleiding van de jeugdtrainers verbeteren. Er komt een jeugdcoördinator en daaronder 
begeleiders die trainers ondersteunen en kijken naar individuele spelers. Selectiespelers 
kunnen dan trainer voor een dag zijn. Het doel is qua niveau en in de breedte sterker te 
worden.  

De TC heeft het volgende seizoen een betere bezetting, zodat er meer tijd is om de plannen 
uit te voeren en het technisch beleid te professionaliseren. Verder wil de TC voor ieder team 
een goede trainer vinden, wat nog niet altijd eenvoudig is.  
 
Hans Albers vindt dit een positief verhaal. Dit heeft Devinco nodig om de gegroeide 
jeugdafdeling te behouden. Een spelregelavond is ook voor andere Devinco’ers ook wel 
zinvol. 
Vincent wil een zo groot mogelijk groep bereiken. 
Op een vraag van Christa Top zegt Vincent dat de TC de B-spelers de cursus wil laten doen. 
Het gaat dus om het team, niet op leeftijd. 
Gerrit Muiderman mist bij de begeleiding bij de jongere teams dat je daarbij meer 
spelbegeleider dan formele scheidsrechter bent.  
Vincent Smit zegt dat de begeleiding hierop is gericht. 
Remco Voordendag heeft goede ervaringen met de cursus jeugdwedstrijdleider Is die er 
nog?  
Vincent Smit weet niet of die nog in de huidige aanpak van het KNKV past. De bond zet erg 
in op korfbalmasterz. Hij beveelt de site www.korfbalmasterz.nl aan. De TC wil beginnende 
scheidsrechters laten oefenen op de training.  
Gerrit Muiderman geeft aan dat reacties van ouders vervelend kunnen zijn voor jonge 
scheidsrechters. Een cursus helpt ze weerbaarder te maken. 
Vincent Smit wil dit soort dingen ook bespreken. 
Christa Top vindt dat ook ouders en trainers zo nodig ouders kunnen aanspreken. 
 
Ineke Voordendag wil graag een duidelijke en eenduidige omschrijving van de taken. 
Vincent Smit vindt ook dat de basisafspraken op papier moeten komen. Dat komt in de loop 
van het seizoen 2016-2017 voor elkaar.  
 
Spelende leden in 2020: 
Bij de dia met de opbouw van de vereniging (piramide): 
Marjan den Hertog zegt dat je voor wedstrijdkorfbal bij de jeugd jongetjes nodig hebt. 
Devinco heeft hiervoor te weinig jongens.  
Alex Luinge vraagt of er financiële ruimte is voor actie om meer jongens, vooral in de C, te 
werven. Bijvoorbeeld een gratis shirt, clinics op school). In C is er een groot jongenstekort en 
liggen er wel mogelijkheden, gezien het goede niveau van de meiden Hij bepleit gericht 
jeugdleden te werven. Zo voorkom je een gat in de opbouw. 

http://www.korfbalmasterz.nl/
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Gertjan vindt dit een hele goede suggestie. Financieel kan het bestuur daarin wel iets 
betekenen. Menno den Outer zegt toe dat TC en bestuur dit uitwerken. 
Ineke Voordendag adviseert in gesprek te gaan met de jeugdigen om te vragen wat je als 
vereniging moet bieden om die jongens binnen te krijgen.  
Remco Voordendag raadt aan hierbij selectiespelers te betrekken.  
Jolanda Wilkens wijst op het schoolkorfbaltoernooi. 
Christa Top zegt dat scholen voor voortgezet onderwijs ook wel eens om schoolkorfbal voor 
brugklassen hebben gevraagd. 
Joas Rouw stelt clinics op scholen voor. 
Willem Scheper suggereert te kijken naar leden in die leeftijd die in het verleden hebben 
opgezegd.  
Astrid Dorgelo zegt dat dit zijn er gelukkig niet zoveel zijn. 
Gertjan den Hertog zegt dat de exit in de gaten houden terugkomt in het beleidsplan. 
Alex roept iedereen op om goede ideeën te e-mailen aan tc@devinco.nl.  
Gertjan den Hertog hoort het graag van de TC als er geld nodig is. 
 
Korfbal “beleving”  
Christa Top zou graag jeugdwedstrijden dichter bij die van de selectieteams laten 
plaatsvinden, maar dat is lastig op het veld met vaste aanvangstijden. Misschien kan het in 
de zaal. Als trainers dan zelf moeten spelen kunnen teamouders inspringen. 
Rien Prinsen noemt als idee strafworpen nemen door de jeugd in de rust. Dit soort dingen is 
een succes bij voetbalverenigingen. 
Stella Overkamp heeft de ervaring als F-ouder dat kinderen die niet zijn opgegroeid met 
korfbal, niet zo betrokken zijn bij het korfbal van de senioren. 
Anne van de Spek ziet dat wel als de trainers van jeugdteams spelen.  
Tessa Top stelt voor het ‘team van de week’ weer in te voeren, dat de spelers van het eerste 
begeleidt. 
Alex zegt dat de TC dit wel weer wil invoeren. 
 
Iedereen welkom 
Menno den Outer vraagt of de leden vinden of Devinco moet groeien. 
Astrid Dorgelo zegt dat je dan wel voldoende vrijwilligers moet zien te krijgen. 
Menno verwacht dat als de club het goed doet, de club vanzelf gaat groeien en tegelijk ook 
het aantal vrijwilligers. Het doel is 350-400 leden. 
 
Marjan den Hertog ziet dat er soms kinderen zijn bij Devinco die professioneler begeleid 
moeten worden. 
Menno den Outer zegt dat we dan kijken of die deskundigheid er in de vereniging is, en ook 
wat er reëel kan. 
Gertjan den Hertog wijst erop dat ouders ook hun verantwoordelijkheid moeten nemen. 
Uit de zaal komen reacties dat dit vaak niet gebeurt. 
Gerrit Muiderman vindt dat de vereniging grenzen moet aangeven. 
Gertjan den Hertog geeft aan dat dit incidenteel voorkomt. Dat moet je wel zorgvuldig doen.  
Remco Voordendag meent dat ouders hier een belangrijke taak hebben. Als ze dat niet 
oppakken, dan moet je een grens stellen. 
 
Ineke Voordendag begrijpt dat ouders, ook als ze ouderlid zijn, geen stemrecht hebben. Dat 
is wel goed als je ze wilt betrekken bij de vereniging.  
Gertjan den Hertog en Menno den Outer vinden dat een goed punt. Het bestuur kijkt hoe 
ouders hun stem kunnen laten horen. 
Gerrit Muiderman merkt op dat ouders ook op andere manieren dan stemrecht inbreng 
kunnen hebben. 
Menno den Outer denkt dat het wel goed is voor de betrokkenheid. Het bestuur kijkt hoe dit 
vorm kan krijgen. 
 

mailto:tc@devinco.nl
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Rikst Buis stelt voor om vanuit Devinco het initiatief te nemen om teams van ROC Aventus 
en Saxion te vormen die meedoen aan studententoernooien. 
Menno vindt dit een goed idee. 
Remco Voordendag lijkt het goed om een studententeam te hebben. 
 
Wim Dorgelo vraagt of de leden vinden of het clubblad DEvINFO nog op papier moet 
uitkomen. 
Anne van der Spek denkt dat het digitaal kan. 
Wim Dorgelo licht toe dat er al verschillende informatiebronnen zijn: de maandelijkse 
nieuwsbrief, social media, website. Daarom is het idee twee keer per seizoen een glossy uit 
te brengen. 
Christa Top en Hans Albers vinden dat een mooie glossy ook goed is voor externe relaties. 
 
 
Iedereen helpt mee 
Menno den Outer zegt dat dit punt de vorige keer is onderschreven, maar het gevoel is niet 
altijd dat iedereen dat doet. Hoe kunnen we dat bevorderen? 
Marjan den Hertog stelt dat er zijn al veel mensen zijn die wel een bijdrage leveren. Zij is 
daar niet negatief over. Je kunt het beter positiever brengen: we willen meer bereiken en 
hebben daarvoor meer mensen nodig. 
Menno den Outer heeft wel idee dat het moeite kost en vaak op laatste moment gebeurt. 
Maar hij gaat wel mee in de opmerking van Marja.  
Anne van de Spek heeft de ervaring dat een persoonlijke benadering nodig is om mensen te 
krijgen. Een oproep in de nieuwsbrief is niet genoeg. 
Ineke Voordendag vindt het belangrijk achteraf waardering laten blijken, juist voor mensen 
die het wel doen.  
Christa Top wijst erop dat de vrijwilligersavond geen succes bleek. 
Gertjan den Hertog steunt het idee van Ineke: complimenteren doe je nooit genoeg. 
Rien Prinsen verwijst naar www.facebook.com/stichtingpresentdeventer, waar vrijwilligers 
consequent worden bedankt. Dat werkt stimulerend. 
Menno vindt het leuk om te melden dat Marco en Marieke Veldhausz gaan helpen om het 
vrijwilligersbeleidsplan weer gestructureerd op te pakken.  
 
 
Accommodatie 
Marcel Top wil het huidig niveau in standhouden. Hij is trots op de donderdaggroep, maar die 
wordt wel een dagje ouder. Er is jongere aanwas nodig voor het beheer, naast Marcel en 
Gerrit. De uitstraling accommodatie is belangrijk en zoals het nu is, een compliment waard. 
Marcel is in gesprek met de gemeente over vervanging van het hoofdveld, maar gemeente 
stelt dat uit. Met de problemen van het tweede veld is hij wel klaar: er moet iets gebeuren om 
de problemen met uitglijden over zand op te lossen.  
 
Evenementen 
Menno den Outer stelt dat evenementen het verschil kunnen maken tussen een gewone en 
een leuke vereniging. We hebben al enkele succesvolle evenementen, maar dat kunnen we 
uitbreiden.  
Willem doet de suggestie om actiever te zijn richting KNKV om activiteiten als 
beslissingswedstrijden en toernooien binnen te halen. Het KNKV zoekt vaste plekken waar 
ze steeds terug komen.  
Vincent Smit vermoedt dat dan wel een kleiner veld nodig is.  
Christa meldt uit de praktijk dat het in de zaal geen voordeel oplevert en op het veld zal het 
vaak tijdens Hennie Ebelerdag zijn. 
 
Beachkorfbal 
Menno ziet dit als een wild idee, het bestuur onderzoekt de mogelijkheden. Het KNKV 
promoot het, ook andere sporten hebben beach-varianten en sommige korfbalverenigingen 

http://www.facebook.com/stichtingpresentdeventer
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hebben een beach-accommodatie. Informeel heeft het bestuur contact gehad met 
volleybalvereniging Avior over samenwerking bij een beachveld. Wat zijn de reacties hierop? 
Han Albers ziet voordelen als je het doet op eigen de accommodatie. 
Joas Rouw ziet wel wat in samenwerking met volleybal. 
Vincent Smit is minder enthousiast, omdat je concurrentie krijgt met de net aangelegde 
beach van KVZ in Zutphen.  
Marjan den Hertog vraagt voor wie je het doet? 
Menno den Outer antwoordt dat dit voor de eigen leden is.  
Rien Prinsen stelt vast dat we nu al veel doen en dan er nog meer enthousiaste plannen 
komen. Je moet wel kiezen wat je doet.  
Menno den Outer geeft aan dat we nu nog kijken wat de potentie is, willen we dit? Later 
maken we de keuze of we het doen, en zo ja hoe en met wie. Misschien staan er wel 
enthousiastelingen op. Beachkorfbal ziet hij als een project dat we aanpakken als er 
enthousiasme is. Andere zaken, de plannen van de TC, willen we in ieder geval. 
Willem vraagt waar het beach zou moeten komen? Op de ruimte die vrij komt als er een 
kleiner hoofdveld komt? 
Marcel ziet het vrije stuk achter het clubhuis aan de kant van Turkse Kracht als een 
mogelijkheid, maar dat ligt ongunstig op de accommodatie. Bekend is dat de 
voetbalverenigingen op Rielerenk kleiner worden, terwijl de gemeente zich richt op ‘vitale 
vereniging’. De voorkeur van Marcel gaat ui naar het hoekje van het DAVO-veld, achter de 
kunstgrasvelden. 
Remco Voordendag zou hier voorlopig niet veel energie in steken. 
Alex Luinge stelt voor te peilen of de leden dit willen. 
 
Gertjan den Hertog stelt vast dat de meningen onder de leden en in bestuur verschillen.  
 

7. Speerpunten 2016-2017 

Menno licht toe dat in de speerpunten voor het komende seizoen onderdelen van het 
beleidsplan terugkomen. Op deze mix van prioriteiten richt het bestuur het komend seizoen. 
De ALV stemt hiermee in. 
 

8. Begroting 2016-2017 incl. contributieverhoging 

Gertjan den Hertog geeft een toelichting op het voorstel voor de nieuwe contributie-
bedragen. De kern staat in gekleurde plaatje in de toegezonden stukken. Volgend jaar 
verschuiven de kosten: meer trainingskosten en minder inkomsten door het vervallen van de 
jeugdsubsidie van de gemeente. Het bestuur streeft er naar de KNKV-kosten te dekken uit 
de jaarbijdragen. Het voorstel voor de aangepaste contributie staat in een tabel. Hiermee is 
de begroting weer sluitend.  
Alex Luinge vraagt waarom KombiFit-leden geen jaarbijdrage betalen. 
Gertjan den Hertog antwoordt dat er geen KNKV-kosten voor de KombiFit zijn De zaalhuur 
wordt gedekt uit het maandbedrag. 
Christa vraagt waarom de Kangoeroes jaarbedrag betalen. 
Gertjan den Hertog wil de bijdrage aan bond hiermee betalen. 
Rien Prinsen vraagt of de speerpunten en het beleidsplan hierin verdisconteerd zijn. 
Gertjan den Hertog zegt dat de concrete plannen zijn hierin zijn meegenomen. Er zit altijd 
wel wat rek in de begroting voor beperkte nieuwe uitgaven. 
Gertjan den Hertog geeft aan dat in vergelijking met andere sportverenigingen Devinco 
tamelijk laag zit met de contributie. 
Astrid Dorgelo had een grotere verhoging verwacht. 
Gertjan den Hertog zegt dat het bestuur heeft gekozen voor het verwerken van reële kosten, 
die er nu er al zijn. Nadeel is dat misschien volgend jaar er weer een reden is voor 
contributieverhoging.  
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Rien Prinsen vraagt hoe groot die kans is? Je kunt ook kiezen voor een grotere verhoging in 
één keer voor langere tijd. 
Gertjan den Hertog verwacht dat dit een utopie is en beleidsplan bevat nog geen concrete 
plannen die geld kosten. Als er meer leden komen, stijgen de uitgaven, maar komen er ook 
meer inkomsten.  
 
Bij hand opsteken stelt de ALV unaniem de contributies 2016-2017 vast. 
 
Gertjan den Hertog licht de begroting 2017-2018 toe. De geschatte resultaten zijn zoals 
verwacht in april. Inmiddels is het beeld iets minder gunstig, maar er is nog wel positief 
resultaat. De begroting lijkt op meeste posten op de vorige begroting. De grootste verschillen 
zitten in trainingskosten en zaalhuur.  
 
Bij hand opsteken keurt de ALV unaniem de begroting 2016-2017 goed. 
 

9. Samenstelling bestuur 2016-2017 

Menno licht het voorstel kort toe.  
 
Bij acclamatie gaat de ALV akkoord en (her)benoemt Menno den Outer tot voorzitter en Wim 
Dorgelo tot bestuurslid contact/activiteiten 
 

10. Samenstelling commissies en bezetting functies 2016-2017 

Menno den Outer geeft aan dat er in het toegezonden stukken enkele foutjes zaten. Hij laat 
op het scherm de juiste namen zien. Op verschillende plekken zijn er vacatures, ook in 
cruciale functies. Gertjan den Hertog wijst op de sponsorcommissie, 
scheidsrechtercoördinatie en communicatie.  
 
De ALV stemt in met de bezetting van commissies en functies 
 
Christa Top neemt afscheid van het wedstrijdsecretariaat en de sponsorcommissie. Menno 
den Outer overhandigt haar als dank voor haar inzet een bloemetje en een Devinco-pen 
 

11. Jubileum 

Uitgesteld. 
 
 

12. Presentatie Voedingsadviesbureau Vitality4you (Stella en Jeroen Overkamp) 

Stella en Jeroen Overkamp houden hun presentatie na de rondvraag en sluiting. 
 
 

13. Rondvraag en sluiting 

Menno dankt alle aanwezigen voor hun inbreng en sluit om 21.51uur de vergadering.  
 
 
 
  



10 
 

 
 
 
  



11 
 

12. Verslag bestuur 2015-2016  

Het seizoen 2015-2016 

Als bestuur kijken we terug op een seizoen waarin de groei en ontwikkelingen van de 
afgelopen jaren zijn bestendigd. Als sportieve hoogtepunten zien we de prestaties van 
Devinco 1: kampioen en promotie in de zaal en op het veld tot een promotiewedstrijd 
gekomen.  

Ledental 

In het afgelopen seizoen kende Devinco nog een kleine groei door het aantal niet-spelende 
leden. Helaas was er geen groei maar een stabilisatie in wedstrijdkorfballers. 
 

categorie 
1-7-
2010 

1-7-
2011 

1-7-
2012 

1-7-
2013 

1-7-
2014 

1-7-
2015 

1-7-
2016 

senioren 60 83 75 78 70 74 68 

junioren 22 22 19 17 17 17 13 

aspiranten 26 31 31 30 26 44 50 

pupillen 34 24 45 34 45 47 48 

G-leden 0 0 7 14 17 18 17 

Totaal wedstrijdleden 142 160 177 173 175 200 196 

welpen/kangoeroes 0 0 2 8 11 9 10 

KombiFit 0 0 0 19 19 17 19 

NSL (+ Trimmers) 53 60 60 46 54 47 50 

Overige bondsleden 53 60 62 73 84 73 79 

Steunleden 2*) 35 27 30 37 33 38 41 

TOTAAL 230 247 269 283 292 311 316 

 

 

Devinco naar 2020 

Het afgelopen seizoen hebben we gewerkt aan een nieuw beleidsplan ‘Devinco naar 2020’. 
We vonden het belangrijk dat het een plan van en door de leden zou worden. De leden van 
Devinco hebben op de ALV van november 2105 ideeën verzameld. Toen sprongen er 
3 thema’s uit: 

 Iedereen presteert! 

                                                 
2 *) Steunleden zijn donateurs en ouderleden (10). Deze zijn alleen verenigingslid geen 
bondslid. 
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 Iedereen is welkom! 

 Iedereen helpt! 
Op verzoek van het bestuur heeft Matthijs Rademaker de ideeën uitgewerkt. Voor het 
technisch beleid hebben mensen met korfbalverstand input geleverd, onder wie Vincent Smit 
van de TC en toenmalig hoofdtrainer Willem Scheper. De ALV in mei 2016 steunde de 
plannen in grote lijnen. In de discussie kwamen leden met verschillende suggesties. Na de 
zomer hebben we het plan afgerond. De formele vaststelling is in de ALV van november 
2016. 

Financiën 

Financieel gezien is Devinco gezond, als resultaat van een jarenlang gedegen financieel 
beleid. Subsidies en de sponsor- en advertentie-inkomsten lopen de laatste jaren 
langzamerhand terug. Op dit op te vangen heeft de ALV ingestemd met de bescheiden 
contributieverhoging. Daarnaast leveren nieuwe vormen van sponsoring vaak een directe 
win-winsituatie voor bedrijf en vereniging. Verder blijkt dat leden niet meer warmlopen voor 
geldacties. De opbrengst is wel in de begroting opgenomen, zodat daarvoor wel een 
oplossing moeten komen.  

Accommodatie 

Vooral dankzij de donderdagploeg en de BEO-commissie beschikt Devinco over een mooie 
accommodatie. Zij zorgen voor het onderhoud en steeds weer verbeteringen. Een 
representatief, gezellig clubhuis en goede kunstgrasvelden, zijn belangrijk voor de uitstraling 
van de vereniging. Het hoofdveld is aan vervanging toe. Ook willen we naar een veld met de 
kleinere (zaal)afmetingen, dat het KNKV in 2024 verplicht stelt. Uit het overleg met de 
gemeente blijkt dat de gemeente niet meer haast maakt dan nodig. Aan het einde van het 
seizoen is een elektronisch scorebord aangeschaft voor het hoofdveld. De samenwerking 
met medegebruiker BSO Bixo loopt goed. 

Evenementen en activiteiten 

Devinco kent heeft inmiddels verschillende evenementen en activiteiten vast op de kalender 
staan. Iedere keer zijn er voldoende vrijwilligers te vinden die de schouders er onder zetten, 
al kost dat soms wel moeite. De samenwerking met de Montessorischolen (sportdagen, 
Koningsspelen) en de KangoeroeGames is bestendigd. Het schoolkorfbaltoernooi heeft de 
afgelopen jaren echt zijn plaats in de schoolsport terug veroverd. Het DEF-toernooi is een 
mooi, compact evenement op de zaterdagochtend bij de start van het voorjaarsseizoen, 
waarvoor een zeer groot deel van de vereniging in touw is.  
 
De Activiteitencommissie heeft de vaste activiteiten verzorgd (jeugdkamp, Hennie-
Ebelerdag, Sinterklaas, kerstdiner, brunch trimploeg) en enkele geslaagde feesten. Het is 
steeds zoeken welke activiteiten aanslaan bij de verschillende delen van de vereniging. 

Vrijwilligers 

Een vast punt op de bestuursagenda was het vrijwilligersbeleid. De functie van 
vrijwilligerscoördinator binnen de vereniging is niet ingevuld, zodat de voorzitter en andere 
bestuursleden deze taak hebben uitgevoerd. In de loop van het seizoen zijn Marco en 
Marieke Veldhausz hierbij gaan helpen. Als geheel zijn we – zeker in vergelijking met wat wij 
horen van vereniging om ons heen – trots op de inzet van vele leden als vrijwilligers. 
Tegelijkertijd blijven sommige belangrijke functies vacant en nemen sommige vrijwilligers wel 
eens te veel hooi op de vork. Dat blijft een aandachtspunt. Dit seizoen hebben we nog geen 
passende invulling van de vrijwilligersavond gevonden.  
De TC werkt hard aan het krijgen van voldoende scheidsrechters, ook een belangrijke en 
onmisbare vrijwilliger. Bij iedere wedstrijd is een scheidsrechter nodig en de bond legt boetes 
op als we niet voldoende wedstrijden fluiten. 
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Brazilië 

In oktober 2015 vond een mooi evenement plaats, dat we als het ware in de schoot 
geworpen gekregen door korfbalvereniging TOP (Vroomshoop), gastheer van het 
Braziliaanse team in de voorbereiding op het WK korfbal. Sportief minder van betekenis, wel 
een mooi korfbalfeestje dat Devinco weer eens op de kaart zette. 

Samenstelling bestuur 

Het bestuur bestond het seizoen 2015-2016 uit 

 voorzitter: Menno den Outer 

 secretaris: Thijs Nijland 

 penningmeester: Gertjan den Hertog  

 technische zaken: Vincent Smit  

 activiteiten: Wim Dorgelo 

 contact (communicatie & PR): vacature: taken verdeeld onder bestuursleden 
 

Verslag Technische Commissie 2015-2016 

Bezetting 

De TC heeft het afgelopen jaar bestaan uit:  

 Vincent Smit: voorzitter, G-korfbal en Scheidsrechters 

 Alex Luinge: wedstrijdkorfbal senioren (1+2+3) en breedtekorfbal senioren 
(4+5+6+midweek) 

 Jaap Netten: junioren en aspiranten (A+B)  

 Roeland Smits: aspiranten en pupillen (C+D) 

 Carjanne Meijer: pupillen en welpen (E+F) 

Competitie 

Er is gestart met 6 seniorenteams en een 1 midweek team,2 A-team (na de zaal 1), 1 B-
teams,3 C-team, 2 D-teams, 3 E teams, 3 F teams en 2 G-teams.  
 
Enkele jeugdteams A1, B1, C1, C3 D1 (2x), D2, E1, E2 (2x) E3, F1 (3x), G1 (3x) en 
seniorenteams (Devinco 1 en Devinco 5) zijn in het seizoen 2015-2016 kampioen geworden.  
Devinco 1 werd in de zaal kampioen en is daardoor naar de 2de klasse landelijk 
gepromoveerd. Een mijlpaal erbij. Helaas werd het op het veld net niet gehaald. De 
beslissingswedstrijd werd verloren, maar ook daar een goede 2de plaats nadat ze de 
competitie slecht waren begonnen. 
Het 2de en het 3de draaide in de top mee van de 3de klasse wedstrijdkorfbal. Dat is ook een 
prima resultaat waar voor de toekomst opgebouwd kan worden. Veel jeugdploegen werden 
kampioen en zo zie je dat we erg goed bezig zijn met de jeugd.  

Kader 

Er zijn veel leden, onder wie veel jeugdleden, actief als trainer en coach bij verschillende 
teams waaronder het G-korfbal. Tevens zijn vele leden als scheidsrechter actief.  
Willem Scheper nam aan het eind van het seizoen afscheid als trainer van Devinco 1. Hij 
mag trots zijn op wat hij heeft neer gezet zodat de volgende trainer daar weer verder mee 
kan bouwen. Ook Vincent Smit nam afscheid van het 2de. Als laatste nam Hans afscheid van 
het 3de om het volgend seizoen bij het 2de in goede banen te leiden. Verder waren alle 
jeugdploegen voorzien van 2 trainers. Niet altijd makkelijk omdat voor elkaar te krijgen, maar 
zo zie je maar weer dat veel jeugdspelers zich toch verantwoordelijk voelen. De G wordt nog 
steeds enthousiast gedaan door Loes Beets, Mariska Janssen en veel vrijwilligers.  
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Wedstrijdsecretariaat 

Het wedstrijdsecretariaat bestond uit: 

 Jolanda Wilkens, wedstrijdkorfbal, KNKV-zaken, coördinatie 

 Marrit Jongbloed, senioren wedstrijdkorfbal korfbal 
Daarnaast waren er nog 3 dames die mee hielpen om de jeugd te regelen en bleef Christa 
Top als algemeen aanspreekpunt om alles in goede banen te houden en als 
achterbank/vraagbak te functioneren. 

Jeugdtrainerscoördinatie 

De begeleiding van jeugdtrainers vond direct vanuit de TC plaats. Voor het nieuwe seizoen 
zal daar een verandering in plaats vinden. Elke groep had zijn eigen aanspreekpunt, waar ze 
bij vragen en/of problemen meteen heen konden. 

Scheidsrechters 

Vincent Smit heeft dit seizoen de scheidsrechter coördinatie gedaan. Het begeleiden van 
(jonge) onervaren scheidsrechter bij hun fluitbeurten, is gecontinueerd, echter niet op de 
wijze zoals we deze hadden willen zien. Voor het nieuwe seizoen zijn er daarom ook andere 
plannen gemaakt om vooral dit punt te verbeteren. Veel leden fluiten, niet altijd omdat ze het 
leuk vinden, maar gelukkig redden we het nog steeds onze eigen wedstrijden gefloten te 
krijgen. Bedankt. De spoeling wordt echter wel steeds dunner met betrekking tot 
bondsscheidsrechters. Voor het nieuwe seizoen is dat een speerpunt om vooral te kijken hoe 
we het fluiten leuker kunnen krijgen zodat meer mensen enthousiast worden. 

G-korfbal 

De G-korfbal is inmiddels uitgegroeid tot een stabiele wedstrijdploeg. In juni is weer 
deelgenomen aan de Special Olympics, alwaar medailles werden gehaald, waar we met zijn 
allen trots op kunnen zijn.  
Bijzonder mooi was ook dat bij de Deventer Sportverkiezing 2015 de G-ploeg van Devinco 
de winnaar is geworden in de categorie “Sporter met een beperking van 2015”. 

KangoeroeKlup  

De KangoeroeKlup is een vast onderdeel van Devinco geworden voor kinderen in de leeftijd 
van 4 t/m 7 jaar. Vanuit de TC heeft Carjanne Meijer de coördinatie verzorgd. De begeleiding 
van de kinderen wordt steeds meer gedaan door eigen jeugd.  

Veld en zaalhuur 

Op het veld is ruimte voor alle teams om twee keer per week te trainen. Tijdens het zaal-
seizoen is structureel een tekort aan zaaluren. Ook dit jaar hebben wij de woensdagavond in 
Keizerslanden weer benut. Verder hebben we gebruik gemaakt van De Kei om het groeiend 
aantal jeugdteams ook voldoende te kunnen laten trainen. Verder is er ook nog steeds een 
intensieve samen werking met Fysiodé om af en toe speciale trainingen te verzorgen en 
verder de blessures te begeleiden. 

DEFinco-toernooi 

Ook is het DEFinco-toernooi dit seizoen weer gehouden op ons veld. Het werd opnieuw een 
groot succes door het enthousiasme van de kinderen en hun coaches, het goede weer en de 
inzet van heel veel vrijwilligers. 

Kangoeroe games/Zaal instuif 

Daarnaast voor de allerkleinsten organiseren we de Kangoeroe games met veel succes. 
Scholen doen enthousiast mee en kinderen komen bij ons mee trainen. Ook de zaal-instuif 
voor de jeugd waar je allemaal een vriendje of vriendinnetje mee mag nemen was dit jaar 
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een succes. Daar zullen we zeker mee doorgaan. Hierdoor blijven we ook een grote groep 
welpen houden die de aanwas van onderaf telkens op peil houden. 

Succes en Bedankt! 

We hebben met Devinco een goed seizoen gehad. We zien dat het niveau bij de jeugd 
langzaam omhoog gaat en dat er voldoende aanwas blijft komen om gezond van onderaf 
door te groeien. Onze doelen worden telkens gehaald. Voor het eerst zijn we ook meer aan 
het selecteren bij de jeugd door de aanwas en daar moet menig een nog aan wennen want 
dat is niet gebruikelijk. Dat zal zeker gaan veranderen.  
Alle trainers, coaches, begeleiders, scheidsrechters en overige vrijwilligers willen wij hierbij 
bedanken voor het tot stand komen van het sportieve korfbalseizoen.  

13. Verslag Commissie Contact 2015-2016 

De Contact Commissie is niet zo zeer een commissie, maar meer eens samenstel van 
groepen en functionarissen. Menno den Outer heeft gefungeerd als bestuurslid 
Communicatie & PR a.i. 
 
De onderdelen van de CC zijn: 

 Schoolkorfbaltoernooicommissie: Saskia Zemann, Yvonne ter Hove, Marjet 
Verstrijden, Jolanda Wilkens, Saskia Zemann, Afke Bolt 

 Redactie clubblad: Wim Dorgelo, Matthijs Rademaker 

 Website: Christiaan Udo, Gertjan den Hertog (beheer) Thijs Nijland (webredactie) 

 Nieuwe ledencoördinator: Anne v/d Spek 

 Lief en Leed: Joke Wagenvoort 

PR acties  

Mede door de beperkte bezetting zijn er relatief weinig activiteiten ontplooid op het gebied 
van ledenwerving. Uit de vaste activiteiten (zoals schoolkorfbal, KangoeroeGames, instuif) 
komen gelukkig wel steeds nieuwe jeugdleden. Het Sportbedrijf Deventer biedt hulp bij het 
promoten van (o.a.) korfbal bij leerlingen van basisscholen. 

Schoolkorfbaltoernooi 

Jaarlijks organiseert Devinco het schoolkorfbaltoernooi op een woensdagmiddag in de 
'korfbalmaand' september. In 2015 was het - ondanks het regenachtige weer - een succesvol 
toernooi. Het was goed georganiseerd door de schoolkorfbalcommissie, met de inzet van 
veel vrijwilligers. Dit jaar kwamen namens het KNKV Leon Simons en Dolf Nijbroek langs. 
Het doel is om korfbal bekender te maken en er misschien leden aan over te houden. Dat 
lukt bijna altijd wel. 

Website, social media, nieuwsbrief en clubblad  

De communicatie binnen Devinco verloopt grotendeels digitaal. Via de maandelijkse 
nieuwsbrief, extra e-mails, de website, Facebook, Google + (foto’s) en Twitter blijft iedereen 
goed op de hoogte. Het KCO-systeem (Korfbal Competitie Overzicht) van Antilopen is de 
basis voor alle informatie rond de competitie. Overstappen op Sportlink is onderzocht, maar 
dit voldoet niet aan de wensen. 
De redactie van het clubblad is zwaar onderbezet, zodat er na januari 2016 geen DEvINFO 
meer is verschenen.  

14. Verslag Activiteitencommissie 2015-2016 

Samenstelling 

De Activiteitencommissie heeft het afgelopen jaar bestaan uit:  
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Wim Dorgelo, Ellen Stam, Michelle Ensing, Erwin Steegeman en Nicolas Duval.  
Aan het eind van het seizoen is op passende wijze afscheid genomen van Nico die te 
kennen heeft gegeven de AC te verlaten. Voor het nieuwe seizoen zijn Joas Rouw en Jorrik 
Albers aan de AC toegevoegd.  

Activiteiten 

Ook het afgelopen seizoen zijn er diverse activiteiten georganiseerd om naast het sportieve 
aspect ook het sociale aspect binnen de vereniging te versterken. De opkomst bij de 
activiteiten het afgelopen jaar was, door onderscheid te maken in de verschillende 
leeftijdscategorieën, matig te noemen. Hoogtepunten in het seizoen 2014-2015 waren de het 
kerstdiner en het kamp voor de jeugd. Ook de trimploeg wordt niet vergeten middels de 
jaarlijkse kerstbrunch.  
 
Het seizoen werd afgesloten met de jaarlijkse HE-dag en het afsluitende tientoernooi. Ook 
de afsluitende BBQ (verzorgd door sponsor DSR foods) viel zeker in de smaak. De AC 
constateert wel dat er de laatste jaren een dalende trend waarneembaar is bij de HE-dag. 
Voor het komende seizoen zal de opzet wederom gewijzigd worden. De HE-dag en het 
tientoernooi worden losgekoppeld! 
 
Het toch seizoen kreeg zijn einde op kamplocatie de ’t Campvelt in Doornspijk. Gelet op de 
reacties van ouders, kinderen en organisatie kunnen wij terugkijken op een matig geslaagd 
seizoen met activiteiten. 

Tot slot 

De AC vraagt nog wel de aandacht voor het volgende: 
Voor activiteiten wordt meestal een uiterste datum vermeld voor het aanmelden bij een 
activiteit. Wij constateren met regelmaat dat gewacht wordt tot het laatste moment of zelfs 
daarna. Omdat de AC rekening moet houden met het aantal aanmeldingen en daarmee 
gemoeide inkoop/prijzen verzoeken wij een ieder die mee wil doen tijdig aan te melden. 
Daarnaast worden er door teams en/of derden activiteiten georganiseerd die het programma 
van de AC in de weg staan. Alle activiteiten dienen, zoals bekend, voorafgaand met de AC te 
worden afgestemd. Dit voorkomt frustraties bij wederzijdse partijen! 

15. Verslag Beheer en onderhoud 2015-2016 

De bezetting 

De commissie Beheer en Onderhoud bestond in het seizoen 2015-2016 uit de volgende 
mensen: 

 Marcel Top 

 Gerrit Muiderman 

 Harry Luinge 

 Roel Venema 

 Gerrit Rouw 

Het Middenvak 

In het Middenvak is het reguliere onderhoud uitgevoerd zoals voorgaande jaren. Als 
aanwinst hebben wij de beschikking gekregen over gordijnen waarmee de ruimte kleiner 
gemaakt kan worden en is er een mogelijkheid om een “podium” te creëren voor wat voor 
een voorstelling dan ook.  
Wederom een mooie aanwinst voor het Middenvak. 
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Kleedkamers 

In de kleedkamers hebben afgelopen jaar geen grote projecten plaats gevonden dan alleen 
het wekelijkse onderhoud. 

Buitenterrein 

Op het buitenterrein hebben we een horizonvervuiling gekregen in de vorm van een gloed 
nieuw elektronisch scorebord. 
Het mobiele elektronische scorebord is inzetbaar op het 2e kunstgrasveld. 
Nieuw buiten meubilair is aangeschaft, van de verruiming van het aantal zitplaatsen wordt 
volop gebruik van gemaakt. 

Donderdagploeg  

De donderdagploeg heeft het afgelopen jaar wederom er voor gezorgd dat het Middenvak en 
het buitenterrein er technisch goed bij stond. Het groenonderhoud is dit jaar op dezelfde voet 
doorgezet als het jaar daar voor. Het peil van de groenvoorziening is hierdoor er op vooruit 
gegaan. Tijdens de halfjaarlijkse controlerondes van de gemeente is elke keer de opmerking 
dat het er goed uitziet. 
Wat een punt van aandacht is binnen de donderdagploeg en rondom het groenonderhoud is 
de grote van de ploeg en de gemiddelde leeftijd binnen de donderdaggroep. 
 
Het groenonderhoud is afgelopen jaar op de dinsdag uitgevoerd door Gerrit Rouw met hulp 
vanuit de ouders die aanwezig waren bij de training van hun kinderen. Op deze manier is het 
groenonderhoud goed tot zijn recht gekomen. Vele handen maken licht werk. Het succes 
gaan we het komende seizoen voort zetten. 
 
Mijn dank gaat uit naar de ouders die zich hebben ingezet het afgelopen seizoen om tijdens 
de training van hun kind even een schoffel of hark ter hand te nemen. Met als gevolg een 
zeer goed uitziende accommodatie. 

BIXO 

De samenwerking tussen Devinco en buitenschoolse opvang Bixo is goed, er zijn korte lijnen 
en er wordt snel geschakeld. 

Speerpunten voor 2016-2017 

 Uitbreiding fietsenstalling. 

 Geluidinstallatie optimalisatie. 

 Nieuwe alarminstallatie. 

 Schilderwerk binnen in het Middenvak. 
 

16. Verslag kantinecommissie 2015-2016 

Taken 

17. De taken en verantwoordelijkheden van de kantinecommissie hebben tot doel ervoor te  

18. zorgen dat leden en bezoekers tijdens het verblijf op het Middenvak de mogelijkheid 
hebben 

19. om in een gezellige sfeer een drankje te nuttigen. Hierbij horen taken als: de organisatie 
van  

20. de verkoop en inkoop, onderhoud kantine, sleutelbeheer en innen financiën. 
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De kantine draait op een flink aantal vrijwilligers, die er met elkaar voor zorgen dat iedereen 
van zijn of haar natje & droogje wordt voorzien, tijdens de trainingsavonden, wedstrijddagen 
en evenementen van onze vereniging. 

Samenstelling 

De coördinatie ligt bij de commissie, die het afgelopen seizoen bestond – en het komende 
jaar bestaat uit:  

 Gertjan den Hertog 

 Anne van der Spek 

 Astrid Dorgelo 

 Gé Luinge 

 Sybald Agema. 

Vrijwilligers 

Vooral tijdens evenementen, zoals het DEF-toernooi, het schoolkorfbaltoernooi, de 
Kangoeroe Games, de HE-dag lukt het iedere keer om gemotiveerd bar- en keuken-
personeel actief te krijgen, waarvoor we jullie enorm bedanken. Dit “personeel” halen we uit 
alle teams (de senioren en de A-jeugd), niet spelende leden en ouders. 
Ook op de zaterdag lukt het om een en ander geregeld te krijgen; alleen voor de “late” 
diensten (van 20:00 tot 23:00 uur) op dinsdag en donderdag is dit problematisch.  
Twee keer per jaar houden we een grote schoonmaak waarbij vrijwilligers onmisbaar zijn. 

Inkoop en assortiment 

De inkoop wordt prima verzorgd door Sybald Agema en een aantal vrijwilligers. In het 
voorbije seizoen zijn geïntroduceerd Hugo mousserende wijn en Radler 2.0 %. Beiden 
succesvol! 

Speerpunten seizoen 2016-2017 

 Introduceren DAGHAP op zaterdag 

 Grote schoonmaak/klussendag organiseren in samenwerking met de BEO 
 
 
 
 


